
Møte i Styringsgruppa for utviklingsprosessen 02.12.21 

Tilstede: Marit, Elin, Inga-Lill, Kasper og Randi. Pr teams: Irene. 

                Kl 11-12: Svein Magne, Trond, Helle og Lars fra teknisk avd i tillegg 

 

• Status:  

Det har blitt avholdt personalmøter i både Utegruppa og Skjermet avd.  

Det er fortsatt behov for å minne om målbildet.  

Det er utfordringer ift bemanning både i Institusjon og Hjemmetjenesten nå. Ressursbasen i 

Institusjon absorberes fortløpende 

Det har kommet lite reaksjoner fra ansatte, brukere/pasienter og pårørende 

• Ansatte varsles i Teams Tjønnmosenteret når det er nye referater å lese, samt hvor de finner 

dem. Knut og Toril varsler i egne rekker. 

Randi legger ut melding i teams. 

 

• Info til /fra teknisk ift plan for pasientflyttinger 

• 3.etg skal ut på anbud rett over nyttår 

• Helsestasjonen skal ut på anbud ca jan/febr 

• Spørsmål om innflytting i Kårstua kan skje aller først? Nei. Det må gjøres bygningsmessige 

endringer i både 1. og 2.etg før bygging kan skje i 3.etg. Opprinnelig plan om at Kårstua 

holdes tilgjengelig under byggeperioden følges. 

• Kabling for VFT (velferdsteknologi) må skje i forkant av bygging. 

• Søristu må omdefineres til skjermet avd 

Kongsheim omdefineres tilbake til tilrettelagt bolig (var opprinnelig psykiatribolig) 

Skjermet avd omdefineres til tilrettelagt bolig. Først pav 3, så hele avd. 

Teknisk avdeling har ansvar for dette. 

 


